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Celebration 庆祝

Meet the family

Enjoy Chinese New Year



Add Video
Morning -
• Whole ECE & Primary - Welcome & Healthy procedure
• Primary year level meeting - Growth mindset, Goal 1 BLC, Chinese Team meeting 
• ECE meeting - BLC strategies, CNY information, CCA, etc

Afternoon –
• EduCare Moudle-Due 14 Feb
• Interlead reflection, prepare for Mid-Year Goal review
• Prepare for school day

Today’s Highlight 今日安排



Health Procedures 校园安全健康

PCR - No more PCR testing 
核酸 -无需核酸检测 ❌

Antigen – No antigen test, beside before the school
start
抗原检测 –无需抗原检测，除了开学入校前, 教职员工和学生
需上传抗原结果至学校微信平台

❌



Add Video

Arrival and Dismissal Procedure
上学放学流程

Morning arrival 
Procedure same, parents don’t enter campus
上学流程照旧，家长不入校

At dismissal
Parents do not need to show PCR nor Antigen to enter, but should 
still keep masks on
放学时，接领家长入校不再要求核酸或抗原，但需全程佩戴口罩



Add Video

Masks⼝罩

• Students Mask wearing at the campus entrance, on school bus and dismissal
• 入校时、校车上、放学时仍需佩戴口罩

• Encourage staff and students to wear masks on campus, but not compulsory
• 鼓励但不强求师生员工在校期间佩戴口罩

• Parents masks on at dismissal time
• 放学时家长入校接学生需佩戴口罩

• Any visitors on campus have masks on all the time
• 所有访客均需佩戴口罩



Temperature Check
测温

2 times daily temperature check for students
学生每日完成2次测温

Morning check - entrance Mid-day check – complete before 2pm



Add Video

For Covid infections on campus
校园内出现新冠感染

• If a student confirmed Covid Infection, school inform parent to pick up,
students stay home to recovery
如果学生确诊新冠，家长通知学校，学生居家隔离直至康复

•If 3 Covid cases in 1 class, or 5 cases in 1 class within 3 days,
whole class will close, eLearning will be offered. School will send parent
letter to communicate
一个班一天3例或3天5例，该班级关闭转为线上学习，学校发送班级家长信
沟通并安排具体事宜

• Confirmed case should wait till antigen negative to return to school and submit
negative Antigen result to the class teachers and school office before back to
school
确诊学⽣于返校前⼀天向班级老师和学校办公室递交抗原阴性证明，申请返校



Add Video
If child is sick/has fever at home or other special situation, parents notify 
school. 

• 若学生在家时有发烧或任何身体不适、或其它特殊情况，需及时就医并通
知学校

Encourage monitor at home 48 hrs for fever, and 72 hrs for vomiting，but
not compulsory，and doctor notes are not mandated

• 鼓励学生发烧48小时、呕吐72小时居家观察，但不强制，返校时无需提供
医生证明

Student Sickness
学生生病



Add Video

Teacher Sickness
老师生病

1，Sick/has fever or Covid related symptom，stay at home 发烧或新冠相关症状, 居家休息
2， If confirm case of Covid，notify school leaders, upload positive antigen test photo to
P+ apply for sick leave
若确诊新冠，通知学部主任, 上传抗原阳性照⽚到⼈事部People+平台，申请病假
3，Antigen negative，back to work
教师需在返校前⼀天向学部主任递交抗原阴性证明，申请返校



Add Video
• Class closure for any infectious diseases（Covid, HFMD, Norovirus,etc.) –

eLearning will be provided
传染性疾病班级关停 (如新冠，手足口症，诺如等） – 学校提供线上学习

• If parent choose not to send child to school – no Live sessions provided, 
although work should be sent home
如果家长选择不送孩子来校学习 - 不提供线上学习，但可提供一些作业/居家活动
资源

• Other reasons – will evaluate case by case
其他原因不能来校 – 根据实际情况做评估

eLearning
线上学习



Parent/visitors on Campus
家长/访客入校

• Parent/visitors can make appointments to enter campus for interviews, meetings, etc.
允许家长/外来访客预约入校（例如面试、面谈等）

• Parents will need to provide negative antigen test result at the school gate, finish temp check, 
wear mask all the time.
家长/访客入校要求：提供抗原阴性证明，体温检测，全程佩戴口罩

• Around Spring break, will evaluate and decide whether to allow parents to come by 
appointment and celebrate child’s birthday with cakes in class.
春假前后按照疫情整体情况，评估是否后续可恢复允许在校家长预约后，带蛋糕进班为孩
子庆祝生日



Add VideoNo major community 
events on campus

暂不举办大型社区活动

（如美食节等）

In-school Music events 
允许面向校内师生家长的

校内音乐会

50 max visitors for campus 
workshops or meetings
允许举办面向在校家庭的
小型活动，暂以50人为上

限

Learning conference 
(staggering) and PD day 

(staff)
二月的家长会（错峰）

员工PD日均可在校内举办

Year Level Assembly
年级校会可照常举行

On campus events
关于校内活动

❌



• City Field Trips – Arrange by class or year level, follow host 
venue’s regulation, wear masks. For ECE class, parent 
volunteers to provide antigen negative proof to board bus with 
students.

市内参观--以班级或年级为单位，组织市内参访参观活动，
防疫要求根据场所规定执行，但需全程佩戴口罩。（ECE班
级外出时，家长志愿者如需随行，需提供抗原阴性证明方
可搭乘校车）

• EOTC and Y5/Y6 camping – can be outside Shanghai, Y5/Y6 
suggest to keep in Jiangsu and Zhejiang province, close to SH. 
Overall time to be kept between April – June (will adjust if 
COVID regulatation changes)
EOTC和 Y5/Y6 Camping ––允许离沪，小学建议江浙，时间
安排在4-6月（如遇防疫政策要求变化再调整）



• Will continue to allow for small (i.e. SISAC) cross-
school fixtures (temp check for other school teams).

• 继续允许校队与其他学校/校区进行小型运动比赛
项目（其他学校校队师生入校时需检查体温）

• Big cross school tournament at YCIS campuses - keep 
on hold for now

• 暂不在校举办大型跨校运动联赛

• PE directors to share semester 2 plans with SLTs for 
approval

• 体育部将第二学期运动活动计划提呈SLT批准



Add VideoTable Dividers – Keep at the moment until further notice

Cold weather – Remind students to put on coat, hat, scarf, mittens for cold weather

Additional Points
其它



Add Video• Chinese New Year and Culture Celebration Week
• CCA
• Mid-year Goal Review
• YCYW PD day
• Yearbook

Coming Events接下来安排



Q&A



Thank you!


